
Samfundsmøte

17.mai 2024 kl. 19

Festmøte 17. Mai

Dagsorden
1. Møtet er satt

Møtet er satt klokken 19:00

2. Stars and Stripes ved Strindens Promenade Orchester

3. Godkjenning av dagsorden
Dagsorden godkjennes ved akklamasjon

4. Styret informerer
Følgende disiplinærvedtak protokollføres:

4.1 Styret har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra

Studentersamfundet interne områder til og med 10.02.2025. Straffens

utmåling innebærer utestengelse fra de interne områdene i ti - 10 - måneder.

Medlemmet kan fortsatt utøve sitt verv, så lenge dette ikke foregår på

Samfundets interne områder. Straffen er gitt på bakgrunn av gjentatte brudd

på eksisterende retningslinjer om opphold på interne områder og Samfundet

forøvrig. Før straffen blir opphevet skal det utarbeides et nytt sett med

retningslinjer for opphold på de interne områdene. Under utarbeidelsen skal

partene kunne komme med innspill og retningslinjene skal godkjennes av det

sittende styret. Dommen er gjeldende fra 10.04.2024.



4.2 Studentersamfundet i Trondhjem representert ved det sittende og

påtroppende styret stiller seg med dette bak solidaritetsaksjonen til Studenter

for Palestina og Akademisk nettverk for Palestina ved NTNU

4.3 Vi stiller oss bak kravene for studenter for Palestina og Akademisk nettverk

for Palestina ved NTNU

● NTNU fryser samarbeidet med Kongsberg Gruppen, frem til Kongsberg

Gruppen slutter å selge våpen og våpendeler til Israel, enten direkte

eller via tredjeland.

● NTNU ikke inngår nye forskningsprosjekt med israelske statlige

institusjoner og bedrifter som bidrar til okkupasjonen av Palestina, via

rammeavtalen Horisont Europa.

● NTNU kommer med en uttalelse som fordømmer Israels angrep på

sivile og på utdanningsinstitusjonene i Gaza

● NTNU bidrar til gjenoppbyggingen av Gazas utdanningsinstitusjoner

4.5 Styret vedtar på bakgrunn av prosess i Storsalen og dialog med gjengene, å

døpe lokalet tidligere kjent som Servering D i nybygg til Vollan

4.6 Styret vedtar på bakgrunn av prosess i Storsalen og dialog med gjengene, å

døpe lokalet tidligere kjent som Konsertsalen i nybygg til Skala

4.7 Styret vedtar på bakgrunn av prosess i Storsalen og dialog med gjengene, å

døpe lokalet tidligere kjent som Intimscenen i nybygg til Vuelie

4.8 Styret vedtar på bakgrunn av prosess i Storsalen og dialog med gjengene, å

døpe lokalet tidligere kjent som Edgar i eksisterende bygg til Daglighallen

4.9 Styret vedtar på bakgrunn av prosess i Storsalen og dialog med gjengene, å

døpe lokalet tidligere kjent som servering C i nybygg til Siri



4.10 Nybygg prøve åpner 10. August, samt åpner 12. August.

Utover det har Styret intet å melde

5. Åpen talerstol
5.1 Jonas: Medlem. Jeg var innom herretoalettet før jeg kom. Der hadde det

nylig stått homo på veggen. Naivt, barnslig og ekkelt. I mitt hode. Det ble

nettopp fjernet. I dette huset tenker jeg umiddelbart at homo! er vi ferdig med

å bruke som skjellsord og uttrykksform dersom du synes noen er litt for femi

eller hva det er du prøver å uttrykke. Jeg er interessert i den norske fotballen,

og der var det også denne helgen en supporter av et fotballlag som valgte å

rope “jævla homo”. Og begrunnet det med at motstanderne bruke hårstrikk.

Jeg er veldig stolt av å være i dette samfunnet, og føle et samhold som er i

dette samfunnet nettopp fordi vi er tolerante, vi er fremtidsrettede, vi sier ikke

homo hvis noen er litt mer femi enn oss selv som et skjellsord. Likevel har det

stått homo på herretoalettet i rundhallen i ukevis. Nå er det fjernet, men kom

an. La oss rette en finger på de som sier “hei, du din jævla homo”. Ikke la det

være rettferdig eller riktig, eller noe vi holder på med som noen jævla idioter.

Kom an liksom. Takk for meg.

5.2 Åsmund: Medlem. Tidligere i dag så ble jeg stoppet av en av foreldrene til

de i det sittende styret, og han sa “Hei Åsmund”, og jeg sa “Hei”. Jeg

introduserte meg selv. "Åsmund" Så sa han “Ja, jeg vet, og du er medlem”. Og

da sa jeg egentlig til meg selv at jeg skulle droppe det jeg skulle si i kveld.

Men men. Jeg vil starte dette punktet og tar på meg litt forskjellige hatter i

kveld. I mens jeg enda er sittende GRiF, så vil jeg takke styret vi har hatt. I

Norsk presseforbund sin jubileumsbok i 1929 så lister de opp de ti største

sakene som skjedde året. En av dem var bør knekken, og et annet var

studentene får sitt eget hus. Og det slo meg da jeg leste dette at dårlige

økonomiske tider og bygge et nytt sted det går hånd i hånd. Det skjedde i

1929 og det skjer i 2024. Og det interessante med 1929, det tok nærmere et år



å skaffe penger til ¾ . Vi er 270 000 i underskudd. Så kom FS-leder, vi må

tvangsselge om vi ikke skaffer mer penger. Og det var vanskelige tider. Man

bygde dette fantastiske huset og visste ikke hva man skulle fylle huset med.

Da ARK bygde en forsterker i 1930 så trengte de noen som trengte å bygge

denne forsterkeren og kalte komiteen, forsterkerkomiteen. Noen synes det var

kjipt at huset skulle være stengt utenom lørdag og lagde klubbstyret for å

lage klubbaften og laget et styret av seg selv. Vi fikk denne fantastiske scenen

og så tenkte vi at noen måtte drifte denne scenen, derav regi. Det er utallige

medlemmer som har vært i møter, krangler, workshops i hvordan bygget skal

utformes, bygges og navngis. Og alle har det samme målet å fylle det med

fest og moro. Jeg tror at JA, vi vet hva vi skal bruke bygget til, men vi brukte

faen meg 50 år på å bygge det også. De behovene vi trodde at vi hadde er

ikke sikkert at vi har så lenge. Jeg vil uttrykke en skål til: Vi har brukt lang tid

på å bygge dette bygget, og nå skjer det som er gøy. Vi skal flytte inn i et

nybygg i august, Det bygger kommer til å forme oss. Nå er det vi som

kommer til å bli formet av bygget og ikke motsatt. Det synes jeg er kult, tenk

på alle de gjengene som ikke finnes i dag fordi det ikke ble plass eller

kapasitet, plutselig er det plass og KSG kan lage en vinbar. Så i min tid bygde

vi et nybygg. Men tenk på alle de kule tingene som skal skje i fremtiden

relasjoner. Jeg ser frem til enda et år sammen med dere i dette bygget,

verdens rundeste rødeste gjeng. Gratulerer med dagen.

5.3 Egil: Medlem. Jeg skal snakke om bekledning, for jeg har på meg dette i

dag, viser frem slippers er på jobb og har hatt en lang dag i dressko. Men en

annen gruppe i dag som har hatt bekledning, nemlig politiet. De gikk rundt

med våpen, hvem skal de drive å skyte etter som går rundt full og koser seg.

Politiet sa at det ikke var noen trussel, men for å øke responskvaliteten. Jeg

vet ikke om det er så bra kvalitet å bli skutt, hvis det er responsen, såååå skål

læll, så håper jeg vi slipper mer våpen på politiet i toget fremover.

5.4 Jakob: Medlem. Gratulerer med 17. Mai, men det folk kanskje ikke vet er at

det er skrevet to grunnlover i 1814. En 17. Mai (eller skrevet 16. Mai og signert



17. mai) Så kom vi i union med Sverige, og måtte skrive ny grunnlov og nye

modifikasjoner. Karl Johan ville feire den dagen. Vil dere heller ha en sånn dag

som det her, med masse sol. Eller vil dere ha en guffen dag 4. November som

nasjonaldag. Gratulerer med dagen.

5.5. Isak: Medlem. Gratulerer med dagen. Vi har en fantastisk debattkomité

som skal troppe av, og en fantastisk som skal troppe på. Så jeg vil presentere

den nye ferske SDK som skal arrangere, og fylle lokalene på huset de neste

semestrene. Lars Ingar, Ida, Jo, Kai, Maria og en som ikke er med oss i dag, og

det er Erika. Gratulerer med dagen.

5.6. Daniel: Huselektriker på bygget. Medlem. Vi har et nytt styre, festdag,

unionsoppløsning fra Danmark og det er en fin dag. Ja, samtidig er det fullt

med humor. 10, august nybygg. Jeg har mine tvil, lykke til for de som skal

jobbe i sommer, lykke til!

5.7. Jo. Medlem. Jeg skal ikke snakke lenge, jeg har sovet i det siste på gløs, på

leir for da de som lever i Palestina nå. Og Samfundet har vedtatt at de ikke

liker det, og jeg liker heller ikke det som skjer i Gaza nå. Vi feirer

nasjonaldagen vår, jeg skal ikke si noe ned om vår nasjonaldag, for det er mye

å feire, men vi må tenke litt på de i Gaza, og sende en tanke til de som har

mye å gjøre her. Mister alt jeg prøver å si her.

6. Kunstnerisk ved Studentersamfundets Symfoniorchester
Espen Andersen er dirigent

7. Kunstnerisk ved Trondhjems Kvinnelige Studentersangforening

8. Allsang “Ja vi elsker”

9. Festtale ved Øyvind Brandtzæg

10.UKA informerer ved Kari Bøckman
Introduserer mannen med tallene Sondre Vangberg til å informere om at UKA

gikk 9,715,247 kroner i overskudd.

10.1 Monica Rolfsen er leder i FS og takker UKEstyret 23 for innsatsen

11. Kunstnerisk ved Trondhjems Studentersangforening

12.Pause



Kakeservering i Rundhallen

13.Kunstnerisk ved Snaustrinda

14.Kunstnerisk ved SiT

15.Allsang “Nu Klinger” med Strindens Promenade Orchester

16.Takk til de frivillige
Gjengsjefene på Samfundet presenterer seg selv og mottar en takk for

arbeidet som er lagt ned det siste året.

17.Utdeling av livsvarige medlemskap
Livsvarig medlemskap er noe som blir tildelt et medlem som har gjort en

særskilt innsats for Studentersamfundet. Det er noen som har gjort en innsats

som går utover det som forventer av dem og som har stor betydning for

Samfundet som organisasjon. I år har vi tildelt 9 mennesker livsvarig

medlemskap og de skal nå få sin utmerkelse med begrunnelse og mulighet

til å si noen korte ord.

Følgende medlemmer er tildelt livsvarig medlemskap:

- Sveinung Heide Vaskinn

- Frida Jerve

- Kevin Kristiansen

- Yngvild Volden

- Behzad Armingohar

- Trygve Poppe

- Alexander Orvik

- Annika Vigsnæs Taule

- Eirik Sande

18.Maktovertakelse
18.1 Tale ved avtroppende leder Astri Elgethun

18.2 Tale ved påtroppende leder Rami Chumber



Rami Chumber overtar som leder sammen med sitt styre:

- Nestleder: Mari Charlotte Soland

- Debattansvarlig: Isak Kvandal

- Temaansvarlig: Borghild Rauø

- Temaansvarlig: Åsmund Hunderi Stemland

- PR- og Kommunikasjonsansvarlig: Ella Johanne Devold

- Internarrangementansvarlig: Ingrid Vike

- Huskoordinator: Lars Kval-Engstad

19.Kunstnerisk ved Knauskoret

20. Eventuelt og kritikk av møte
20.1 Styret 23/24: Takk for oss, men mest av alt lykke til, det kommer til å gå

veldig bra.

20.2 Liva og Nikolaus: Det er to av oss, og to blir til en, og jeg vil si til Mari

Charlotte. Nå skal du passe på Rami, pass på at han ikke står alt for alene. Det

Niko sa.

20.3 Truls. Som avtroppet debattansvarlig Isak masse lykke til, og SDK, masse

lykke til.

20.4 Katja: En blir til to. Lykke til, det blir utrolig gøy, gled dere. Kanskje det

beste vervet

20.5 Egil: Å ha en steinkjerring som vi kaller dem, å holde festtale. Fyfy, håper

at det blir en Trondheimer. Men Øystein hadde en fantastisk festtale, så nå

skal jeg vise et bilde fra et festmøte i 97. Håper vi kan kose oss like mye. Det

blir bading på Skansen etter festmøte, men ikke fullt så mye.

20.6 Per Eigil: Jeg ønsker å stille mitt kandidatur som redaktør i Propheten.

20.7 Andreas: Medlem og første gang på talerstolen. Symfork har konsert 17.

Juni i Praha, så ta turen om du befinner deg der. Vet ikke hvor, men send oss

en epost, så er det noen som vet.

20.8 Eirik: Medlem. Leder av NTNUI og det er min første gang på talerstolen.

Vil benytte muligheten til å takke Astri og hennes styre for samarbeidet. Vil

gratulere Rami og hans styre. Frivilligheten er det som gjør Trondheim til en så



flott studentby. Vi har idrett i NTNU, fest og moro. Vil bringe en stor takk til VK,

jeg har en kjæreste som er i VK, stor applaus til VK. Takk for meg.

20.8: Festivalene har valgt å slå seg sammen. Selma fra UKA og Aurora fra

ISFIT. Tusen takk for samarbeidet til det avtroppende styre, og lykke til, til det

nye.

20.9 Anders: Medlem. Vil takke Astri og hennes styre og ønske Rami lykke til

20.10. Axel: Første gang på talerstolen. Representant fra ledergruppen i

Studenttinget. Vil takke Astri, og ønsker Rami lykke til. Gratulerer til det

nyvalgte styre.

20.11 Jakob. Påtroppende leder av velferdstinget. Jeg synes det er fint at du

setter studentlivet på dagsordenen, vil ønske deg og ditt styre lykke til.

20.12 Thea. Ønsker å takke det avtroppende styret. David. Ønsker det nye styre

lykke til, selv om dere forlater tåkeheimen. Ser frem til et godt samarbeid for

det.

20.13 Teo: Medlem. Isak, vi ble tatt opp sammen i SDK. Og nå i Styre. Du

minner meg om Jens Stoltenberg. Nå er han leder i NATO, og jeg gleder meg

til du kommer tilbake i KSG. Lars, du er en flott kar og har mange fine

kvaliteter, du minner meg om storebroren min. Rami dette er tidenes

pangprosjekt

20.14 Monica: FS er gamle aktive som vil bidra i frivilligheten, og er frivillige.

Tusen takk til Astri, og lykke til Rami. Gleder meg til nybygg.

20.15 Andreas: Medlem. For kjæresten min som sitter der borte, birkenstocks

til dress er jævlig nice. Jeg gleder meg sykt mye til hva dere får til og Mari, jeg

gleder meg

20.16 Anders: Her er en lek. Se under stolen din, hvor mange tomme ølglass

finner du?

20.17 Thyra: Medlem. Vi har hatt yngste kullkjøring, så det her er vår store

debut. Vi trodde vi skulle få brukt den mer. Gratulerer til det påtroppende og

avtroppende styret.



20.18 Helene: Vi har ikke gjort noe annet enn å drive lørdagene, skål. Takk for

det.

2o.19: Ingvild: Medlem og leder av Hammerlauget, Styrets pensjonistforening.

Vi vil gratulere Rami og hans nye styre. Tusen takk til Astri og hennes styre.

20.21: Inge: Medlem. Meg som sittende objektbærer for ambassaden, vil ønske

Rami lykke til, vi gleder oss til et fuktig samarbeid.

20.22: Emma og Sara: Fra alle barsjefene i KSG og bar vi gleder oss til å se hva

du får til. Husker godt hva Rami sa til meg første gang, “Sara, vi skal bli

venner”, og nå er vi her 3 år etterpå. Gleder meg til å se deg blomstre i rollen

din, elsker deg Rami.

20.23 Jonas: Tidligere så talte jeg for dere, vi er blitt færre. Synes ikke det er

noe galt. Fikk ikke frem budskapet jeg sa i sted. Jeg sa “ikke skruv homo,

hehe”. Da vi tror at vi er fri fra det, knuse homofobi, da vi er innenfor de trygge

rammene. La oss knuse rasisme, da vi er innenfor de trygge rammene i

samfunnet. At jeg ikke tok tak i å fjerne homo på veggen. La oss knuse

homofobien sammen, selv om vi tror at den ikke eksisterer i de rammene vi er

innenfor den dag i dag.

20.24 Magnus:; Høydepunktet mitt er alltid knauskoret. Men så deilig det er å

ha et eget symfoniorchester, la oss ta en applaus for symforch.

20.25 Inge: Det ble poengtert at det ligger masse plastkopper rundt om kring

her. Det ble knust et glass her, og tre sekunder etter kom det noen med kost å

kostet det opp. Sånn kan vi ha det folkens. Vi kan ha det ryddig, selv med

glassglass

20.26 Nikolay: Medlem og første gang på talerstolen. Vil videreføre, når det

ble presentert overskuddstallene, av ren interesse ville det vært nyttig å se

prosentandelen både nå, men også tidligere år.

20.27 Teo: Unnskyld for at jeg knuste glass i stad, ikke la min idioti være i veien

for å ikke innføre glass. Ikke følg min idioti. Plast er overalt.



20.28 Mikkel: Jeg vil takke det avtroppende styre, og ønske lykke til, til det

påtroppende styret. Lykke til Ella, jeg er veldig stolt av deg, og tror at det blir

et fantastisk år.

20.29 Kevin: Medlem. Jeg vil takke regnskapsgjengen UKA 23, men UKA 23

hadde en veldig vanskelig oppgave. Ha regnskapet ferdig i Januar, det pleier å

være ferdig til september/oktober. Gratulerer til Niko for å få det ferdig til

januar.

20.30 Niko: Ref. prosent overskudd. Man fikk omsetning, så hvis du tar 7,9 / 71

millioner så får du prosentandel i overskudd. Du kan finne de andre tallene fra

tidligere UKEoverskudd på sakspapirene.

20.31 Harald: Vær så snill å ta med glassene til barene. Selv om det ikke er

glass

20.32 Alvilde: Medlem. Vil videreformidle kritikk fra et annet synspunkt. Vi er

kanskje 7 stykker som har sett på, så nå kan nykull komme til huset.

20.33 Åsmund: We come alive. Jeg vil si at jeg gleder meg til det nye styre, og

jævlig bra jobba til vårt nykull som har jobba i dag, vi snakkes, hade

20.34 Kari: Avslutningsvis, før jeg trer av for kvelden, er dere alle hjertelig

velkommen på Festihvalen for de som vet hvor det er.

21: Møtet er hevet

Alle som har bidratt til festmøtet takkes. Alle frivillige på Samfundet takkes for

sin innsats. Nye livsvarige medlemmer gratuleres.

Møtet er hevet 23:25

Signatur:



Avtroppet Leder/Ordstyrer Avtroppet Nestleder/Referent

Astri Elgethun Nikolaus Wieland

Påtroppet Leder/Ordstyrer Påtroppet Nestleder/Referent

Rami Chumber Mari Charlotte Soland


